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Art:  Styrelsemöte för Loddby-Evalunds Vägsamfällighet. 
 
Tid:  2019-08-18 kl 1800--1900 
 
Plats:  Evalund, 605 95 Norrköping 
 

Närvarande: Carl Möller (Ordf, MÖL), JOH), Per Lindsbo (Kassör, PLIN), 

Mats Hörström (Sekr, HÖR), Veronica Lindsbo (Supl 1, VLIN), 

Fredrik Ohlsson (Supl 2, OHL). 

Frånvarande: Kenny Johansson (Vice ordf, Lennart Ekman (Ledamot, EKM), 

Jarl Jonsson (Web, JON). 

 

§ 1 Mötets öppnande 

  

MÖL förklarade mötet öppnat samt hälsade alla välkomna till styrelsemötet. 

  

§ 2 Godkännande av dagordning 

  

Styrelsen godkände utställd dagordning. 

 

§ 3 Genomgång av föregående protokoll 

 

Inga synpunkter framfördes på föregående protokoll, utan dokumentet godkändes av styrelsen 

och lades därefter till handlingarna. 

 

§ 4 Ekonomi 

 

PLIN rapporterade att LEV ekonomi är i fortsatt god balans. Dock kvarstår betalning till 

Svevia för reparation av vägskador (G:a Övägen – Hedvigslund) respektive kantbeläggning 

(Evalund – Hedvigslund). 

 

Vidare meddelade PLIN att samtliga fastighetsägare har betalt den årliga vägavgiften enligt 

gällande andelstal. 

 

§ 5 Information 

 

HÖR meddelade att JON har uppdaterat LEV webbplats med aktuella kontaktuppgifter till 

styrelsen. 

 

§ 6 Vägunderhåll 

 

Följande åtgärder har utförts respektive avses utföras: 

 

Genomfört:  Sladdat och saltat vägsträckan mellan Hedvigslund – Loddby kanalbro. 

 Röjning och slåtter av vägområde mellan G:a Övägen – Loddby kanalbro. 
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 Reparation av vägskador (G:a Övägen – Evalund). 

Pågående:  INGET 

Planerat:  Vid behov sladdas vägen mellan Hedvigslund – Loddby kanalbro. 

 Vid behov reparation av tankbeläggning (G:a Övägen – Hedvigslund). 

 

§ 7 AG LEV 

 

MÖL meddelade att följande åtgärder har genomförts: 

 

a) FAS 1 av beslutad vägöversyn är avslutad mellan Evalund – Hedvigslund med önskat 

resultat. 

 

b) FAS 2 av beslutad vägöversyn påbörjas under 4 kv omfattande inmätning av väg-

sträckan mellan Evalund - Loddby kanalbro, i syfte för att kunna ta fram erforderligt 

budgetunderlag för vidare beslut. 

 

c) Grundarbete för FAS 2 avses genomföras under 2020 enligt tidigare principbeslut av 

stämman1. Detta under förutsättning att LEV mottagit särskilt driftbidrag av Trafik-

verket efter ansökan, samt att föreningen har erforderligt eget kapital för detta ända-

mål. Planerat beläggningsarbete 2021 kommer eventuellt kräva nytt beslut av stäm-

man med hänsyn till LEV ekonomi enligt MÖL nuvarande bedömning. 

 

d) Undersöker ny övergång mellan åkerfälten vid Häggetorp, i syfte för att undvika ska-

dor på tankbeläggning i samband med passage av tunga arbetsfordon.  

 

§ 8 Vägbidrag 

 

MÖL meddelade att LEV avser ansöka om särskilt driftbidrag under 4 kv 2019 av Trafikver-

ket, angående kostnader för grundarbete under 2020 rörande vägsträckan mellan Loddby 

backe – Loddby kanalbro alternativt Hedvigslund – Loddby backe. 

 

§ 9 Vintervägunderhåll 

 

Styrelsen beslutade följande fördelning av arbetsuppgifter inför vintersäsongen 2019/2020: 

 

a) VLIN kontaktar vägentreprenör Tomas Karlsson angående vintervägunderhåll omfat-

tande snöröjning och halkbekämpning. 

 

b) MÖL undersöker i dialog med JOH angående inköp alternativt anlitande av entrepre-

nör för utsättning av snöstakar. 

 

§ 10 Kanalbron 

 

PLIN meddelade att fakturan för kanalbron har reglerats till AB Göta kanalbolag. 

 

                                                 
1 LEV Protokoll, Dat 2019-03-27 
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§ 11 Övriga frågor 

 

a) Loddby Gård 

Peter Nordenhed har inkommit med ansökan till LEV om etablering av farthinder respek-

tive påbudsmärken om rekommenderad fart (20 km/h) i anslutning till passage av gården. 

Av den anledningen fick HÖR i uppgift att upprätta ett utkast på samrådsunderlag med 

Trafikverket och Söderköpings kommun för styrelsens godkännande. Därefter genomför 

HÖR ålagt samråd med berörda aktörer. Efter genomfört samråd återkommer slutligen 

styrelsen med ett beslut till sökande. 

 

b) IP-only 

Styrelsen godkände upprättat avtalsförslag av IP-only efter föredragning av MÖL inför 

planerad fiberanslutning under 4 kv 2019. 

 

§ 12 Nästa möte 

 

Nästa styrelsemöte avses genomföras under 4 kv efter kallelse. 

 

§ 13 Avslutning 

  

MÖL förklarade mötet avslutat efter att samtliga punkter i dagordningen hade avhandlats. 

 

 

 

 

Mats Hörström 

Sekr 

Carl Möller 

Ordf 

 


